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سه شنبه 
30  فروردین 1401

شماره 7016
پرسپولیس

 

 
خلیلی می ماند

توصیــه  بــا  کــه  درویــش  رضــا 
خلیلــی مبنــی بــر پرداخــت ۵0 درصــد 
بازیکنــان  جــاری  فصــل  قراردادهــای  از 
تیم های پایه، مانع فســخ قرارداد آنها و از 

این  بازیکن ســازی  ســرمایه  رفتن  دست 
باشــگاه شــد نظر مســاعد خود را مبنی 
بر حفظ خلیلی اعلام کرده اســت و از او 
خواســته تا برنامه فصل آینده را تنظیم 
و ارائه کنــد. اســتعلام حقوقی درویش 

نشان از عدم شــکایت از آکادمی باشگاه 
گذشته  ســال های  خلاف  بر  پرســپولیس 
دارد تا خیال او بابت حاشیه های فراوانی 
کــه همــواره در تریبــت بازیکنــان وجود 
داشــت تا حد زیــادی راحت شــود. با این 
حال مدیرعامل پرسپولیس قصد دارد از 
پنجعلی در بخش ورزشــی دیگر باشگاه 
اســتفاده کنــد تــا اینگونه نظــر او و ســایر 

پیشکسوتان را نیز جلب کند.
 

 پاداش یکسان
 جریمه برابر

بعــد از اعتــراض برخــی بازیکنــان 
پرسپولیس درباره تفاوت ارقام پرداختی 
بــه عنــوان پــاداش، احمدرضــا درویش 
توانست  اینکه  از  پس  باشگاه  مدیرعامل 
پــاداش بردهــای پرســپولیس را بــه طور 
کامــل بیــن تمــام اعضــای تیــم بــه طور 
یکســان پرداخــت کند با وجــود بی پولی 
شــدید ایــن روزهــا بــه بازیکنــان طلبکار 
به  پرداختی  هرگونــه  اســت  کــرده  اعلام 
صــورت گروهــی خواهــد بــود و حاضــر 
نیســت نظم مالی موجود را تغییر دهد. 
او بــرای جریمه اخیری که از ســوی هیأت 
مدیره برای تمام اعضای تیم هم در نظر 
گرفته شــد نیز صراحتاً اعلام کرده اســت 

همه باید به یک اندازه جریمه شوند.
 

سیدجلال میزبان 
تمرین

ســوی  از  شــده  اعلام  برنامــه  طبــق 
کادر فنــی، پرســپولیس دیروز دو جلســه 
سرخپوشان  داشت.  برنامه  در  را  تمرینی 
در تمریــن نوبت صبح دیروز )دوشــنبه( 
در ســالن بدنســازی ســید جلال حسینی 
کردنــد.  تمریــن  تهــران  غــرب  در  واقــع 
قرمزپوشــان  دوشــنبه  صبــح  تمریــن 
آن،  طــی  و  شــد  آغــاز   10:30 ســاعت  از 
بازیکنــان به مــدت یک ســاعت زیر نظر 
بدنســازی  برنامه های  انجام  به  فنی  کادر 
تمرینی،  جلســه  این  در  شــدند.  مشغول 
فقــط  و  بودنــد  حاضــر  بازیکنــان  همــه 
دلیل  بــه  امیری  وحیــد  و  فرجــی  فرشــاد 
تیم،  پزشــکی  کادر  نظر  زیــر  مصدومیت 
دنبال  را  خــود  اختصاصــی  برنامه هــای 

می کردند و غایبان تمرین بودند.
 
 

خبر

سوژه

مدیرعامل باشگاه پرسپولیس در پاسخ 
درخواســت های  بــا  ظاهراً  کــه  ســؤال  این  به 
ملی پوشــانی ماننــد ترابــی و ســرلک بــرای 
تمدید قــرارداد مخالفت شــده یــا اینکه قرار 
اســت مبلغــی از طلب ترابی پرداخت شــود 
تا شــرایط برای تمدید قرارداد وی مهیا شود، 

گفت:  »بنا شد با آقای گل محمدی هماهنگ 
کنیــم تــا بازیکنانی که مدنظر ایشــان اســت 
بــه باشــگاه بیاینــد و مشــکلی در ایــن زمینه 
نداریم.« درویش در مورد اینکه گل محمدی 
لیســتی بــه باشــگاه داده یا نــه، گفــت:  »بله، 

لیست داده شده و در حال پیگیری هستیم.«

باشــگاه  فعلــی  مدیرعامــل 
درباره  مستقیماً  نمی خواهد  پرسپولیس 
قراردادهــای عجیــب و پــر ســر و صــدای 
کند  صحبت  انصاری فــرد  مدیــرت  زمان 
اما دیروز مجبور شــد تازه ترین خبر ناشی 
از شــاهکارهای انصاری فــرد را رســانه ای 
کنــد: »امــروز )دوشــنبه( نامه اســتوکس 
هم به باشــگاه آمد که باید 86 هزار و 600 

دلار هــم بــه ایــن بازیکن پرداخــت کنیم 
و چنــد روز مهلــت داریم. امــا اکنون باید 
جلســه  و  بنشــینیم  هــم  انصاری فــرد  بــا 
 FIFA  ، حکم  می توانــد  او  مگر  بگذاریم. 
CAS و AFC را تغییــر بدهد چون مرجع 
تصمیم گیــر شــخص دیگری اســت. من 
قراردادها  این  چرا  بگویم  نمی توانم  هم 

بسته شده و...«

پرســپولیس  باشــگاه  مدیرعامــل 
در مــورد اینکه نــام بیرانوند در فهرســت 
گفــت:   نــه،  یــا  هســت  گل محمــدی 
»ایشــان پرسپولیســی اســت و در لیســت 
پرســپولیس قــرار دارد. گل محمــدی هم 
با جدایــی بیرانوند مخالف نبــود که حالا 
ایشــان  اول  روز  از  شــد  قــرار  بیاید.  بگویــد 
بماننــد. آنهایی که پرسپولیســی هســتند 

برمی گردند و به پرسپولیس می آیند.«
طلب  کــرد  اعلام  همچنیــن  درویــش 

بیرانوند خیلی وقت است پرداخت شده.
بــا  کــه  یــادگاری  عکــس  مــورد  در  وی 
این  از  »دیگر  گفــت:  گرفته   حقیقی  علیرضا 
به بعد قــول می دهم نه رســتوران بروم، نه 
افطاری بــروم و اگر دعوت مان هــم کنند به 

جایی نرویم.«

 5 آلومینیوم  به  باخت  از  بعد  پرسپولیس 
مربیان  و  بازیکنان  برخی  و  نداشت  تمرین  روز 
رفتند  مسافرت  به  آمده  وجود  به  فرصت  این  در 
روحی  ریکاوری  با  و  شوند  دور  فوتبال  فضای  از  تا 
روز  سه  طی  اما  عجیب  و  جالب  نکته  برگردند. 
شدت  با  و  شده  شروع  دوباره  تمرینات  که  گذشته 
دنبال می شود، هیچ کس درباره پول و باقیمانده 
معمولًا  که  حالی  در  نمی زند  حرفی  مطالبات 
باشگاه  از  دریافتی ها  کمبود  و  مالی  مشکلات 
بازیکنان  محفل  نقل  و  تکراری  مباحث  از  یکی 
اینجای  تا  پرسپولیس  مربیان  و  بازیکنان  است. 
دریافت  را  خود  مطالبات  درصد  فقط50  فصل 
تا  هفته   6 فقط  که  شرایطی  در  هم  آن  کرده اند 
نیم  و  ماه  یک  و  است  مانده  باقی  مسابقات  پایان 
تیم  اعضای  رسید.  خواهد  پایان  به  فصل  دیگر 
درصد   20 صدری  مدیریت  زمان  در  پرسپولیس 
و  آمد  دی ماه  در  درویش  اینکه  تا  داشتند  دریافتی 

به  بازیکنان  اعتراض  صدای  او  مدیریت  شروع  با 
پایان  تا  باقیمانده  ماه  دو  در  درویش  رسید.  اوج 
به  مبالغی  مقطع  سه  در  شد  موفق   1400 سال 
پرداخت  ضمن  او  کند.  واریز  تیم  اعضای  حساب 
به  را  مربیان  و  بازیکنان  به  پرداختی  بردها  پاداش 
50 درصد رساند که البته هنوز تا خواسته بازیکنان 
آخرین  پرسپولیس  بازیکنان  دارد.  زیادی  فاصله 
عجیب  اما  گرفتند  پول  اسفند   26 دربی  از  قبل  بار 
اینکه بعد از آن و حتی تا الان هیچ صحبتی درباره 
البته  نگفته اند.  چیزی  مطالبات شان  باقیمانده 
یکی از دلایل مهم این مسأله عدم نتیجه گیری در 
که  می دانند  بازیکنان  است.  بوده  اخیر  بازی های 
و  حذفی  جام  مسابقات  از  حذف  گرفتن  نظر  در  با 
فاصله 6 امتیازی در لیگ برتر اگر شروع به غر زدن 
هواداران  کنند،  مالی  مشکلات  و  بی پولی  درباره 
به  متهم  و  کرد  خواهند  تنگ  آنها  بر  را  عرصه 

پولکی بودن و بی غیرتی می شوند.

خبر

درویش تأیید کرد ؛ یحیی لیست نقل و انتقالاتی داده

اخطار فیفا رسید ؛ 86600 دلار به استوکس بدهید!

رسماً تأیید شد ؛ نام بیرانوند در لیست یحیی

اتفاق عجیب در تمرینات اخیر پرسپولیس

هیچ کس درباره پول حرف نمی زند!

پرسپولیس از 
گزینه های مدیریت 

آکادمی برنامه گرفت
در  شــایعات  گرفتــن  بــالا  از  بعــد 
خصــوص تغییــرات در رأس آکادمــی 
در مــورد  درویــش  پرســپولیس دیــروز 
اینکه آیا برنامه ای بــرای آوردن محمد 
برنامه  روی  مــا  گفت:  داریــد،  پنجعلی 
پرسپولیســی  همه  فرد،  نه  می کنیم  کار 
غنــی  پشــتوانه  پرســپولیس  هســتیم. 
همــه  از  دارد.  مجــرب  پیشکســوتان  از 
برنامــه خواســته ایم هــر برنامــه ای که 
مورد رضایت هیأت مدیــره قرار بگیرد 
برنامه هــا  همــه  می شــود.  انتخــاب 
و  می شــود  مطــرح  مدیــره  هیــأت  در 
واقع  قبــول  مورد  بیشــتر  کــه  برنامه ای 

شود انتخاب خواهد شد.
 

 پول خصوصی سازی
 در حساب پرسپولیس

مالی  مشــکلات  گرفتن  بالا  از  بعد 
پرســپولیس حالا چشم امید باشگاه به 
ســهام  درصد  ده  فروش  از  حاصل  پول 
باشــگاه اســت کــه قبــل از عیــد اتفــاق 
افتاد. درویش دیروز گفت: برنامه ریزی 
کرده ایــم بــا پولی کــه از فروش ســهام 
می آیــد اگــر اجــازه پرداختــش را به ما 
پرداخــت  کنیــم.  را  بدهی هــا  بدهنــد 
جلســه آن را همیــن امــروز )دوشــنبه( 
برگزار کردیــم و کارگروه خیلی مجربی 
هــم از 2-3 روز پیش مشــخص کردیم 
برطرف  هم  خصوصی ســازی  موانع  تا 

شود.
در  پرسپولیس  باشگاه  مدیرعامل 
زمانی  چه  پول  که  ســؤال  این  به  پاســخ 
به دســت باشــگاه می رســد، گفت: این 
موانع  که  رســیده  باشگاه  دست  به  پول 
قانونی آن برای برداشــت باید برطرف 

شود.
 

دنبال پرداخت قسط 
دوم طلب کورتریک

بین المللــی  بدهی هــای  از  یکــی 
باشــگاه پرســپولیس مربــوط به جذب 
کورتریــک  باشــگاه  از  نــادری  محمــد 
بلژیــک اســت. اصــلًا ایــن مــورد یکی 
از همــان مــواردی بــود که باعــث عدم 
صدور مجوز حرفه ای برای پرسپولیس 
و حذف از آســیا شــد. با این حــال طبق 
طلــب  از  قســط  یــک  درویــش  اعــلام 
باشــگاه بلژیکــی پرداخــت شــده یک 
روزهــا  همیــن  هــم  دیگــرش  قســط 

پرداخت خواهد شد.

خرده گزارش

در حکم پرسپولیس – سپاهان چیزی از بازی بدون تماشاگر نیامده

پاسکاری بین سازمان لیگ و کمیته انضباطی

پرسپولیس  ماه  اردیبهشت   24 شنبه   
از ســپاهان در هفتــه بیســت و هفتم  بایــد 
لیگ برتــر میزبانی کند. البته پرســپولیس 
و  حســاس  مســابقه  ایــن  میزبــان  اســماً 
کمیته  حکم  به  که  چرا  بود  خواهد  دشــوار 
انضباطــی و بــه خاطر درگیری هــای دیدار 
برگشــت فصــل قبــل، ایــن مســابقه بایــد 
بازی  شــود.  برگزار  تهــران  از  خــارج  جایی 
رفــت بــه میزبانــی ســپاهان در اراک برای 
ســرخ ها خوش یمن بود و هــم تیم یحیی 
به ســه امتیــاز ارزشــمند دســت یافت هم 
اراک  در  متوالی  باخت های  طلســم  اینکه 

شکسته شد.
بــا ایــن حــال در شــرایطی کــه هنــوز 
مشــخص نیســت پرســپولیس کدام شهر 
و کــدام ورزشــگاه را بــرای میزبانــی بــازی 
برگشــت انتخاب کرده، نکته دیگری پیش 
آمده که آیا این بازی با حضور تماشــاگران 

برگزار خواهد شد یا خیر؟
با شــروع دوباره مســابقات لیگ برتر 
در ســال جدیــد و بــا تصمیم ســتاد مبارزه 
برتر  لیــگ  بازی هــای  ورزش،  در  کرونــا  بــا 
در  تماشــاگران  درصــدی   30 حضــور  بــا 
که  اتفاقــی  می شــود.  برگــزار  ورزشــگاه ها 
پرسپولیس یک بار در مسابقه جام حذفی 

از آن سود برده است.
بازی رفت دو تیم در شــرایطی برگزار 
حضــور  از  خبــری  مقطــع  آن  در  کــه  شــد 
تماشــاگران نبود اما حالا این ســؤال پیش 
آمده کــه پرســپولیس می توانــد از حضور 
کمک  حساس  مسابقه  این  در  هوادارانش 

بگیرد.
دربــاره  کــه  روزهایــی  در  و  پیش تــر  
محــل برگــزاری ایــن مســابقه گمانــه زنی 
می تواند  پرســپولیس  شــد  گفته  می شــد، 
در ایــن مســابقه تماشــاگر داشــته باشــد و 
البته با توجه به اینکه پرســپولیس در همه 
جای ایران هــوادار دارد، خیلــی هم فرقی 
اســتان  یا  شــهر  کدام  در  بــازی  که  نمی کند 

کمیتــه  اینکــه  دیگــر  نکتــه  شــود.  برگــزار 
انضباطــی در حکــم صادره خود در ســال 
زمین  در  بــازی  بــه برگــزاری  تنها  گذشــته، 
بی طرف اشــاره کرده و نکته ای بابت عدم 
صــادر  ورزشــگاه  در  تماشــاگران  حضــور 
نشده که همین موضوع شــائبه هایی را در 

این مورد به وجود آورده است.
در واکنش به این ابهام سهیل مهدی 
لیگ  ســازمان  مســابقات  کمیته  مســئول 
گفته اســت: »باز هم باید کمیته انضباطی 
در ایــن مــورد تصمیــم بگیرد. حکــم این 
کمیتــه فصــل گذشــته صادر شــده اســت 
و الان نیــز بایــد کمیتــه انضباطــی دربــاره 
حضور یا عــدم حضور تماشــاگران در این 
بازی تصمیم بگیرد، تــا  الان هم چیزی به 

ما اعلام نشده است.«
وی در پاســخ بــه ایــن پرســش کــه آیا 
باشگاه پرسپولیس ورزشــگاه و شهر مورد 
نظر خود را برای میزبانی از ســپاهان اعلام 
کرده اســت، تصریح کــرد: »خیــر، تاکنون 
شــهر یا ورزشــگاهی بــه ما معرفی نشــده 

است.«
کمیتــه  عضــو  عبداللهــی  حســین 
در  هــم  فوتبــال  فدراســیون  انضباطــی 
واکنــش به این موضوع گفته اســت: »باید 
در این خصوص اســتعلام گرفته شود. اگر 
ابهامی در اجرای یک حکم وجود داشــته 
برای  لیگ(  )ســازمان  مربوطه  نهاد  باشد، 
اجــرای حکم بایــد از ما اســتعلام بگیرد و 
ما هــم در ایــن صــورت رأی صادر شــده را 

بررسی کرده و جواب خواهیم داد.«
البتــه رأی کمیتــه انضباطــی موجود 
مشــاهد ه  را  آن  مــردم  و  رســانه ها  و  اســت 
نکتــه  رأی  ایــن  در  خوانده انــد.  و  کــرده 
مبهمــی وجــود نــدارد و بــه بــازی بــدون 
تماشــاگر اشاره ای نشــده اما عجیب است 
که سازمان لیگ و کمیته انضباطی شفاف 
جواب نمی دهنــد و همه چیز را به روزهای 

آینده موکول می کنند.

رضا درویش بعد از جلســه روز گذشته با ابراهیم 
شــکوری در مــورد مشــکلات مالی کــه او با باشــگاه 
داشت، گفت: »امروز )دوشنبه( در خدمت شکوری 
بودیــم و گفتنــد اســنادی دارنــد کــه ارائــه بدهند تا 
حســابی که از دوران خودشــان باز بوده بســته شود. 
گفتنــد از قبل هزینه شــده و اســناد در باشــگاه نبوده یا 
در دســترس نبوده. من از مالی و ذی حســاب خواستم 
که بیایند به ادعای ایشــان رسیدگی شــود و اگر سندی 

هست ارائه شود تا این مشکل کارسازی شود.«
وی بعــد از ایــن توضیــح مقدماتی به ســؤالات 

خبرنگاران جواب داد.

گفته می شــود اســنادی کــه در مورد رادوشــویچ 
قرار است ارائه شود برای دادگاه CAS قابل رسیدگی 

نیست؟
  چه کســی ایــن را گفتــه کــه دادگاه CAS قبول 
نمی کنــد. مــا متــن انشــاء حکــم را از AFC و فیفــا 
خواســته ایم و بــه آنهــا گفته ایــم ایــن حکمــی که 
شــما دادید مبلغش از حکــم اولیه کمتــر بود اما 

866 هــزار یورو باز هم زیاد اســت. وقتی انشــاء حکم بیاید 
مشخص می شود چه سرفصل هایی از اظهارات ما را قبول 
نکرده و چه ســرفصل هایی قبول نشده است. همین امروز 
 AFC دیروز( با چند تــن از بهترین وکلای دنیا که بــا فیفا و(
کار می کنند صحبت کردم. این وکلا غیر ایرانی هســتند و تا 
جایی که بشــود از حقوق و منافع ملت و باشگاه مان دفاع 
می کنیــم و اگر به خاطر بــد تدبیری یا بی تدبیری مســأله به 
اینجا کشــیده شده اســت حداقل دفاع کنیم تا بیشتر از این 
باشــگاه متضرر نشــود چون 25 میلیارد تومان پول مفتی 
کــه بایــد بدهیم، پــول بســیار زیــادی اســت و می خواهیم 

نگذاریم پول بیت المال و این باشگاه ضایع شود.
رادوشویچ مبلغ دریافتی خود را قبول کرده یا نه؟

 بله، هم صــادق محرمی نامــه ای به ایشــان داده اند 
و هــم چک هــای باشــگاه بیانگــر آن اســت کــه پولــی بــه 
رادوشــویچ داده شده اســت. همه اینها اســنادش موجود 
اســت. باید صبــر کنیم تا انشــاء حکــم بیاید تــا بدانیم چه 
ســرفصل هایی را قبول کرده اند و چه سرفصل هایی را باید 
در موردش اعتراض کنیم و اســناد مجــددی ارائه دهیم. تا 
جایی که بتوانیم از حقوق باشــگاه و مــردم دفاع می کنیم 

تا این پول به تــاراج نرود. این پول باشــگاه هــم پول مردم 
است. نباید می گذاشتند کار به اینجاها کشیده می شد. باید 

مدیریت می کردند و روش دیگری انتخاب می شد.
آیا اسناد شــکوری یک بار از سوی ذی حسابی باشگاه 

رد شده؟
 خیر، چنین چیزی نبود و اســنادی ارائه نشــده است. 
گفتم اســنادی کــه آقای شــکوری می گویــد به ما نرســیده 
است. برای ذی حساب فرقی نمی کند، او اسناد می خواهد 

تا تکلیف حساب ها روشن شود.
باشــگاه  کار  خارجــی  طلب هــای  و  پرونده هــا  ایــن 
ســخت  حرفــه ای  مجــوز  دریافــت  بــرای  را  پرســپولیس 

نمی کند؟
 همین هــا باعــث بــه تعویــق افتــادن صــدور پروانه 
حرفه ای شــد. البته طلب رادو بعداً اضافه شد و این پرونده 

مهلت دارد که ربطی به حرفه ای سازی ندارد.
چه کســی مقصر این قراردادها بــا بازیکنان و مربیان 
خارجی اســت که برخــی از آنهــا حتی خروجــی هم برای 

باشگاه ها نداشته اند؟
 ایــن را از کســانی بایــد بپرســید کــه ایــن بازیکنــان را 

انتخاب کرده اند و بگویید اســاس انتخــاب این بازیکن تان 
چه بوده است.

مدیرعامل هم در این انتخابات نقش دارد؟
بازیکــن  خــودش  مدیرعاملــی  دیــده ام  مــن  بلــه،   
انتخــاب می کنــد و قــرارداد می بنــدد ولــی روال قانونی و 
اداری آن اینگونه اســت که مربی بازیکن انتخاب می کند، 
شاید امور حقوقی و اداری باشــگاه ها اشرافی که باید برای 
بســتن قرارداد داشــته باشــند، ندارند و باعث بــروز چنین 

مشکلاتی شده اند.
شــما بارها از گل محمدی حمایت کرده ایــد. فارغ از 
هر نتیجه ای کــه در این فصل بگیرد آیا ایشــان فصل آینده 

سرمربی پرسپولیس خواهد بود؟
 نتیجه دســت مربی نیســت. نتیجــه فراینــدی دارد؛ 
مربــی، بازیکــن، باشــگاه و همه باید دســت به دســت هم 
بدهند تا نتیجه ای رقم بخورد. نتایج هم بجز یکی دو بازی 
که شایســتگی آنچه که اســتحقاقش را داشتیم، نرسیدیم، 
نتایــج خوبی بــود. از این بــه بعد هــم یقین بدانیــد نتایج 
خیلــی خوبی می گیریــم؛ بــا وجــود مصدومیت هایی که 

وجود داشت.

بعد از مهدی ترابی مهم ترین چهره پرسپولیس در 
فصل نقل و انتقالات میلاد ســرلک خواهد بود. هافبک 
میانــی گمنامــی که حتــی بعــد از حضــور در ســپاهان و 
بــازی در ترکیب اصلی این تیم بازیکن شــناخته شــده ای 
به حســاب نمی آمد اما بعد از بازی در نســاجی و ســپس 
شــاگردی یحیی در شــهرخودرو به پرســپولیس پیوست 
و تبدیــل به یکــی از بهترین خریدهای گل محمدی شــد. 
سرلک در پرســپولیس درخشــید و به تیم ملی هم رسید 
ضمــن اینکه طــی دو فصل اخیر همــواره مــورد اعتماد 
یحیی بود و در فصل جاری بیشتر از هر بازیکنی در ترکیب 

اصلی به میدان رفته است.
البته ســرلک در بــازی اخیــر بــا هــوادار کار را از روی 
نیمکــت شــروع کــرد کــه عجیب بــود امــا ظاهــراً بعد از 
بازگشــت از اردوی تیــم ملی شــرایط بدنــی و فنی خوبی 
نداشــت و همین مســأله باعث نیمکت نشــینی اش شد. 
بعد از آن او در بازی حذفی جــزو نفرات اصلی بود و البته 
در کنار پهلوان از معدود بازیکنان سرحال و آماده تیمش 

در آن مسابقه عجیب به حساب می آمد.
به هــر حــال اینکــه میــلاد ســرلک در پرســپولیس 
خواهــد مانــد یــا نه ایــن روزهــا تبدیل بــه ســؤال مهمی 
شــده که هیچ کس جواب دقیــق آن را نمی دانــد. برخی 
می گویند ســرلک حتماً بــه یکی از پیشــنهادهای قطری 
– اماراتی اش جواب خواهد داد و بــرای اینکه طی یک یا 

دو فصــل حضور در حاشــیه خلیج فارس پــول خوبی به 
جیب بزند پیه بی محلی و فحاشــی های برخی هواداران 
پرســپولیس را به تن می مالد. برخی هم معتقدند شاید 
او در پرســپولیس بمانــد و نشــانه هایی از ابهامــش برای 

رفتن یا ماندن را رو کرده است!
به هر حال نکته اینجاســت که کادر فنی پرسپولیس 
هم از تصمیــم میلاد ســرلک برای فصل بعــد بی اطلاع 
اســت. یحیی مدت ها قبل از باشگاه خواســته بود درباره 
تمدید قــرارداد با ایــن بازیکن اقدام شــود امــا میلاد هم 
مثل هــر بازیکن دیگــری خوب بلد اســت در ایــن مواقع 
چطور باشگاه را دست به ســر کند و همه چیز را به انتهای 
فصل حواله دهد. به نظر می رســد میلاد سرلک از احمد 
نوراللهی مشــاوره گرفتــه چرا که ماجــرای جدایی اش را 
مثل او بی  سر و صدا پیش می برد و قصد دارد بعد از پایان 
فصل به پیشنهادهای خوبش اشاره کرده و با تحت فشار 
گذاشتن باشــگاه مبنی بر اینکه اگر دو سوم یا نصف فلان 
مبلغ پیشــنهادی اش را پرداخت نکنند، جدا خواهد شد 
کــه مطمئناً پرســپولیس قادر به پرداخــت چنین ارقامی 
نیســت و این طوری او در مقابل هــواداران مصونیت پیدا 

می کند و جدایی اش راحت خواهد بود.
جالب اینکه دیــروز یکی از خبرگزاری هــا اعلام کرد 
درویــش  احمدرضــا  آن  رأس  در  و  پرســپولیس  باشــگاه 
بعد از یکسان ســازی در پرداخت پاداش هــا و جریمه ها، 

در پــی درخواســت پول از ســوی ترابی و ســرلک بــه آنها 
هیــأت  تصمیــم  بــه  را  چیــز  همــه  و  داده  منفــی  جــواب 
مدیــره حواله کرده اســت. ایــن یعنی که فعــلًا همه چیز 
مطابق نقشــه ســرلک پیش می رود و اگر باشــگاه نتواند 
یا نخواهد خواســته های او را محقــق کند همه تقصیرات 
گردن باشــگاه و مدیریت خواهــد افتاد و هیــچ هواداری 
نمی توانــد او را بعــد از تصمیــم بــه جدایــی و حضور در 
لیگ های عربی حوزه خلیج  فارس متهم به پول پرستی 

و بی غیرتی کند!

ترابی کوتاه نمی آید
این  از  حکایــت  اخبــار  گذشــته برخی  روزهــای  در 
داشــت که ترابی از شــباب الاهلی امارات پیشنهاد دارد 
کــه مدیــران باشــگاه ایــن موضــوع را تکذیــب کردند. 
با ایــن حال باشــگاه پرســپولیس هــم بیکار ننشســته و 
روز یکشــنبه باز هم با ایــن بازیکن برای تمدیــد قرارداد 
رایزنی کــرد. صحبت ترابی برای تمدیــد قرارداد همان 
شرط قبلی اســت. او از سال گذشــته مبلغی حدود یک 
میلیــارد و ۵00 میلیون تومان طلــب دارد و اعلام کرده 
در صورتی که طلبش را بگیرد بــرای تمدید قرارداد پای 
مذاکــره می آید. باشــگاه هم برای پرداخــت این طلب 
اعلام آمادگی کرده اما اینکه چه زمانی این پول فراهم 

شود مشخص نیست.

بهنام طاهر زاده را به خاطــر آن گل عجیب در دربی 
ســال 1376 به یاد می  آوریم. می گفتند بــرای تلف کردن 
وقت، وارد زمین شــده بود اما توانســت دروازه استقلال را 
باز کنــد. او حالا حرف هــای جالبی در خصــوص اتفاقات 
اخیر پیرامون پرســپولیس و البته احتمــال قهرمانی تیم 

دارد که در مصاحبه با ایران ورزشی مطرح کرد:

تمیــروف  چــرا  نظرتــان  بــه  بودیــد.  مهاجــم  شــما 
نمی تواند گل بزند؟

 از آنجا کــه باشــگاه درگیر مشــکلات زیادی بــود و از 
ابتــدای فصل با مســائلی نظیر بســته بودن پنجــره نقل و 
انتقالاتــی و بی پولی و ... مواجه بــود، در زمان طلایی نقل 
و انتقالات نتوانســت مشــکلات را برطرف کنــد. از همین 
رو، بازیکن هایی که اولویت اصلی کادرفنی بودند، جذب 
نشــدند و مربیان به ناچار، مجبور به جــذب اولویت های 
دیگر شــدند. آنها  بازیکنــان جوان را به خدمــت گرفتند. 
بــه طــور مثــال، در پرســپولیس مدافعــان باتجربــه لازم 
داشــتیم ولی بازیکنی مثل هنانوف جذب تیم شد. واقعاً 
اگر قرار اســت بازیکن خارجی اشــتباه کند بهتر اســت به 
سرمایه های جوان خودمان بیشتر اعتماد کنیم تا بتوانند 

در آینده، به بازیکنان بهتری تبدیل شوند.
بعضی هــا می گوینــد کادرفنــی مقصــر جــذب این 

بازیکنان بی کیفیت است. نظر شما چیست؟
ــرمربی  ــد. س ــر باش ــی مقص ــم یحی ــر نمی کن ــن فک  م
ــد؟ او  ــن ش ــد بازیک ــه خری ــور ب ــرایطی مجب ــه ش ــا چ ــم ب تی
قصــد تقویــت تیــم را داشــت امــا بازیکــن خارجــی کــه 
ــاید  ــد، ش ــذب می کنی ــالات ج ــل و انتق ــان نق ــارج از زم خ
مقابــل  طــرف  در  باشــد.  نداشــته  را  ایــده آل  شــرایط  آن 
دیدیــم کــه اســتقلال پــول داشــت و بــه موقــع توانســت 
بازیکــن جــذب کنــد. آنهــا در نقــل و انتقــالات، بهتریــن 

عملکــرد را نســبت بــه بقیــه تیم هــا داشــتند.
بــا توجــه بــه بازی هــای باقیمانــده و اختلاف شــش 
امتیاز تا صدر جدول، فکر می کنید در ادامه فصل اتفاقات 

جدیدی رخ بدهد؟
 فاصله امتیــازی وجــود دارد اما همیــن الان هم اگر 
یحیی گل محمــدی بتوانــد تیمــش را به لحــاظ روحی و 
روانی بازســازی کنــد، باید منتظــر اتفاقات جدیــدی بود. 
اســتقلال با توجه به سه بازی دشــوار خارج از خانه  مقابل 

قطعــاً  رفســنجان،  مــس  و  ســپاهان  خوزســتان،  فــولاد 
امتیازاتــی از دســت می دهــد. به اعتقــاد من، آنها شــاید 
بتوانند از این ســه بازی، یــک امتیاز از مس رفســنجان در 
زمین این تیم بگیرند! در طرف مقابل، اگر پرســپولیس به 
لحاظ روحی تقویت شود و انسجام تیمی اش را به دست 
بیــاورد، قــادر خواهد بود کــه گوی ســبقت را از اســتقلال 
برباید. تیم و کادرفنی  پرســپولیس تحت فشــار شــدیدی 
قــرار دارنــد و در چنیــن شــرایطی، یحیــی و دســتیارانش 
باید این فشــار را مدیریت کنند و ایــن بحران های روحی را 
پشــت ســر بگذارند. تنها در این صورت اســت که با توجه 
بــه بازی هــای ســخت اســتقلال، پرســپولیس می توانــد 
بازی هــای باقــی مانــده خــودش را ببــرد و با چنــد امتیاز 

اختلاف، قهرمانی ششم را جشن بگیرد.
یکی از پربحث ترین پســت ها، انتخــاب دروازه بان 

است. چه حرفی در این مورد دارید؟
 مــن فکــر می کنــم تنبیــه بــرای حامــد لــک کافــی 
ــش  ــن بخ ــم مهم تری ــت تی ــر مدیری ــال حاض ــد. در ح باش
و  کــرده  غلبــه  حاشــیه ها  بــر  یحیــی  اگــر  و  اســت  کار 
ــی  ــن مرب ــب بهتری ــاره لق ــد، دوب ــت کن ــکلات را مدیری مش
ــودش  ــوره خ ــه ج ــه هم ــی ک ــرد. مرب ــس می گی ــیا را پ آس
ــد کار  ــالا بای ــانده و ح ــات رس ــه اثب ــپولیس ب ــلًا در پرس را قب
ــدی،  ــی  گل محم ــرایط فعل ــد. در ش ــام بده ــختی را انج س
کریــم باقــری و حمیــد مطهــری بایــد هنــر خودشــان را 
ــر  ــد. اگ ــع کنن ــو جم ــن نح ــه بهتری ــم را ب ــد و تی ــان بدهن نش
ــتار داد. ــب سوپراس ــه آنهــا لق ــد ب ــاق رخ بدهــد، بای ــن اتف ای

طاهرزاده: یحیی تیمش را جمع کند سوپر استار می شود

رسیدن به ششمین قهرمانی متوالی یک شرط دارد

با وکلای بین المللی صحبت کردم، از حقوق باشگاه و مردم ایران دفاع می کنیم

درویش: به غیر از یکی دو بازی نتایج مان خوب بوده است

بی خبری کادر فنی از تصمیم هافبک کلیدی برای جدایی

سرلک از احمد نور مشورت می گیرد!

مصاحبه
ناصرقراگزلو     

پرسپولیس دنبال 9 و 10 
جدید باشد؟

مهدی ترابی و میلاد سرلک دو تا از بهترین های 

این فصل پرســپولیس بوده اند. ترابــی که با میانگین 

2/6 پــاس کلیــدی در هر بــازی بهترین بازیســاز لیگ 

اســت و تــا الان 8 پــاس گل داده شــماره 9 ســرخ ها 

را بــه تــن می کند. میلاد ســرلک هــم که بیشــتر از هر 

بازیکنی در ترکیب قرار گرفته و نوســان کمی داشــته 

شماره 10 را به تن می کند. هر دو بازیکن چیزی درباره 

تمدیــد قراردادشــان نگفته انــد اما حداقــل در مورد 

ترابــی می دانیم کــه او مطالبات فصول گذشــته اش 

را می خواهــد و این تازه پیش شــرط مقدمــه ای برای 

مذاکــره خواهد بــود. در واقــع فعلًا احتمــال جدایی 

آنهــا در پایــان فصل بیشــتر از ماندن شــان اســت. ر 

عین حــال اگر پرســپولیس این دو بازیکــن کلیدی را 

از دســت بدهد باید دنبــال دو بازیکــن در حد ملی و 

ستاره باشد که فقط در صورت بازگرداندن ستاره های 

ملی پوش و لژیونرهای جدا شــده جبران خواهد شد 

چرا که ســخت بشــود بازیکنــی در لیــگ خودمان با 

کیفیت و کارآیی مشابه سرلک و ترابی پیدا کرد.
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